

Lysator Styrelseprotokoll 2023-10-17

Mötets öppnande

Ordförande förklarar mötet öppnat 17:32

Formalia

Val av mötespresidium

Beslut: Nathaniel Mattsson väljs till mötesordförande, Johan Holtz väljs till mötessekreterare

Val av justerare tillika rösträknare

Beslut: Hugo Hörnquist väljs till justerare tillika rösträknare

Fastställande av röstlängd

Beslut: Röstlängden fastställs till 5 närvarande ledamöter.
Revisor närvarar med yttranderätt

Fastställande av föredragningslista

Beslut Föredragningslistan fastställs enligt kallelsen.

Rapporter och meddelanden

Höstmötet

Gick ganska bra, lite svårt med formalia med så kan det gå. Många nya men på mötet. Vi fick igenom den ena propositionen

Höstgrillning

Höstgrillningen har arrangerats och 590kr användes av budget på 1000kr.

Övrigt

Inga övriga rapporter.

Föregående styrelsemöte

Extrainsatt möte har hållits, inga nya beslut togs. Det deklarerades att Hugo och Nathaniel är firmatecknare för att banken skulle acceptera ändring av företrädare.

Lokalsituationen

Rapport om byte av lokaler i HusETT

Hugo Hörnquist har inte fått några svar på de senaste utskick han gjort till Kårservice och D-sektionen. Inga vidare försök görs tills efter flytt från Tilde(~). Hugo Hörnquist ska prata med Admittansen om tillgång till deras rumsnyckel.

Handlingsplan för flytt

- Plan för möblemang så vi vet vilka möbler som ska med till vilket rum och vilket flyttlass.
- Flyttvecka blir v45 som kulminerar i flytt på helgen. Vi vill vara i princip helt utflyttade på måndagen v46.
- Hugo Hörnquist blir flyttgeneral och får reda ut detaljerna.
- Nathaniel Mattson tar på sig att skicka mail till medlemmar för att informera om flytten.
- Isac Bruce skriver ut informationslappar med motsvarande information som i mailet som skickas av Nathaniel Mattson.
- ROOT måste meddelas om arbetsstationer i Tilde(~) och servrarna i ~/skrubbb.

Medlemsförfrågan

Det har kommit in en förfrågan om medlemskap i föreningen från en person som inte är student eller yrkesverksam vid Linköpings Universitet.

Nathaniel Mattson och Hugo Hörnquist kommer hålla i intervju med personen för att ta reda på mer om dem och om det är lämpligt att de blir medlemmar i föreningen.

Äska från LinTek

Det finns möjlighet att äska pengar från LinTek för kostnader relaterade till drift av föreningen.

Potentiella saker att äska om.

- Låssystem till HusETT rummen.

Proposition till vårmöte

Under Höstmötet 2023-10-11 presenterade styrelsen en proposition om att ge styrelsen mer makt över projekt, och att kunna vakantsätta och tillsätta projektansvarig om denne inte anses kunna utföra sitt uppdrag. Mötet var inte särskilt entusiastiskt över att ge styrelsen mer makt över projekt.

Styrelsen diskuterade en potentiell ny proposition där styrelsen ska ges mandat att tillsätta personer till vakanta poster.

Votering: 4 av 5 för att lägga ner propositionen.

Beslut: Propositionen läggs ner.

Manifest mot Orbi

Under styrelsemötet 2023-09-26 presenterades ett utkast till Manifest mot Orbi. Utkastet har inte blivit vidare utvecklat.

Beslut: Manifestet fastställs i sin nuvarande form med reservation för redaktionella ändringar.

Beslut: Manifestet skall konkretiseras till frågeställningar gällande Orbi och skall skickas till kårerna (som är ägare till Kårservice).

Medlemsregistret

Det har uppstått frågor om huruvida root-gruppen ska ha tillgång till medlemsregistret för att kunna säkerställa användares identitet vid byte av lösenord och dylikt. Därför föreslår Hugo att ROOT borde få läsaccess till hela Medlemsregistret för att kunna säkerställa personers identitet när de vill byta lösenord.

Beslut: Förfrågan om Läsaccess till medlemsregister för ROOT avslås. Med bakgrund av att styrelsen vill respektera medlemmars integritet.

Per Capsulam

Inga per capsulam beslut har tagits.

Övriga frågor

Städning i ~

28:e Oktober skall det städas och plockas inför flytt. Nathaniel köper fika

Inhysingar och grafisk profil

Uppdaterad policy för inhysning är utskickad. Det finns nu en grafisk profil. Båda finns tillgängliga på Lysators hemsida.

Mötet avslutas

Mötet avslutas 18:55

Underskrifter

Nathaniel Mattsson
Mötesordförande

Johan Holtz
Mötessekreterare

Hugo Hörnquist
Justerare
